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ORSZÁGGYOLESI KÉPVISELŐ

Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin Asszonynak
Az Országgyűlés elnökének

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit kíván tenni a helyiekért? címmel a Házszabály 90 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Gyuresány Ferenc miniszterelnökhöz A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök Ur!

Jánossomorja város polgárai - elsősorban a mezőgazdálkodásból élő gazdák - fordultak hozzám
és kérik segítségemet . A nekem írt levelet - szinte - szó szerint tolmácsolom Önnek. Teszem ezt
azért, hogy megtudjam, tud-e a licit szándékáról, egyetért azzal és egyáltalán mit kíván tenni a helybéli
gazdák érdekében?

A levél tanúsága szeríni 2005 nyarán a Kárrendezési Hivatal megkereste Jánossomorja
Önkormányzatát, mégpedig azért, hogy véleményezzék az 1995-ben elmaradt földlicit végrehajtását . A
képviselőtestület - a Földrendező Bizottsággal együtt - azt az egyhangú határozatot hozta, hogy a licitet
elutasítja, mivel a lakosság és elsősorban a gazdák kezében már csak minimális kárpótlási jegy van . Úgy
értékelik, hogy amennyiben a licit mégis megtörténik, akkor a föld ismét a külföldiek vagy a spekulatív
személyek birtokába kerül .

Ennek ellenére a Kárrendezési Hivatal mégis kiírta a licitet 2006 . január 18-20. a között.
Ez a licit - első körben - 206 ha olyan szántót érint, amelyet jelen pillanatban 20 helyi gazda

művel és bérleti díjat fizet az erdészetnek .
Amennyiben ezt a területet - ahogy az illene és eddig szokás volt - áthelyeznék a Nemzeti

Földalapba, akkor a gazdák, mint bérlők érvényesítenék az elővásárlási jogukat, amivel élni is
szeretnének. A helyiek tehát nem értik, kinek az érdekében állhat a licit végrehajtása!? Arról nem is
beszélve, hogy a az erdészeti földeket amúgy is azok a termelők művelik, akik a korábbi licitáláson már
nem jutottak földhöz, vagy elég földhöz, sem egyéb lehetőséghez .

Ezért is kérik a település gazdái, hogy az ügyet vizsgálják ki és amennyiben lehetséges a licitet
állítsák le .
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Írásbeli kérdés

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Mit tud és mit kíván tenni a helybeliek érdekében?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest. 2005 . december 19 .
Dr. Pálp

János
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